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Vragen:

5 februari kreeg ik antwoord op mijn vragen over de regiodeal en vandaag 14 maart was ik in Raalte 
bij een bijeenkomst van Regio Zwolle, maar omdat ik de antwoorden niet toereikend vind en ik in die 
tussentijd geen andere informatie heb gekregen van het college, stel ik aanvullende vragen, waarbij ik 
erop aandring om inhoudelijker te reageren.

1. Wat is er al gebeurd, welke acties heeft college zelf of in DUN verband of samen met het 
bedrijfsleven (bijv BVN) ondernomen om projecten onder de regiodeal te laten vallen, ook in 
verband met de eerdere opgestelde notitie regiovisie Zwolle?

2. Welke stappen gaan er door het college nog gezet worden tot de definitieve indiening van 
projecten door regio Zwolle voltooid zijn?

3. Aan welke projecten denkt het college die voor ons gebied kans van slagen hebben?

U geeft aan dat via de klankbordgroepen de raden geïnformeerd worden, maar dat is maar ten dele 
(en vooral op het proces gericht, mijn vraag is hoe informeert u de raad om ze mee te krijgen en 
enthousiast te houden voor regio Zwolle, zoals u ook bij de toekenning van de gelden is gevraagd en 
ook voordat we misschien gevraagd worden om extra geld voor cofinanciering beschikbaar te stellen.
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